

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 336

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 336

1959

I. Nos. 4795-4811
II. No. 556

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 23 June 1959 to 30 June 1959*

	<i>Page</i>
No. 4795. United States of America and Burma:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the purchase in India of textiles for Burma. Rangoon, 25 August 1958	3
No. 4796. United States of America and Ecuador:	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with Memoranda of Understanding). Signed at Quito, on 30 June 1958	11
No. 4797. United States of America and Nicaragua:	
Agreement (with annex and drawing attached thereto) for the establishment of a Loran transmitting station. Signed at Managua, on 5 September 1958	33
No. 4798. United States of America and India:	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with Memorandum of Understanding and exchange of notes). Signed at Washington, on 26 September 1958	59
No. 4799. United States of America and Federation of Malaya:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the purchase of military equipment, materials, and services. Washington, 30 June and 9 July 1958	79
No. 4800. United States of America and Turkey:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the use of Turkish currency repayments to the Development Loan Fund. Ankara, 6 September 1958	85

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 336

1959

I. N° 4795-4811
II. N° 556

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 23 juin 1959 au 30 juin 1959*

	<i>Pages</i>
N° 4795. États-Unis d'Amérique et Birmanie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'achat dans l'Inde de textiles pour la Birmanie. Rangoon, 25 août 1958	3
N° 4796. États-Unis d'Amérique et Équateur :	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec Mémoires d'accord). Signé à Quito, le 30 juin 1958	11
N° 4797. États-Unis d'Amérique et Nicaragua :	
Accord (avec annexe et plan joint) relatif à la création d'une station de transmission Loran. Signé à Managua, le 5 septembre 1958	33
N° 4798. États-Unis d'Amérique et Inde :	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec Mémoire d'accord et échange de notes). Signé à Washington, le 26 septembre 1958	59
N° 4799. États-Unis d'Amérique et Fédération de Malaisie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'achat de matériel, de fournitures et de services pour les forces armées. Washington, 30 juin et 9 juillet 1958	79
N° 4800. États-Unis d'Amérique et Turquie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'utilisation des sommes en monnaie turque remboursées au Development Loan Fund. Ankara, 6 septembre 1958	85

	<i>Page</i>
No. 4801. United States of America and Lebanon :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to development assistance. Beirut, 2 and 3 September 1958	91
No. 4802. United States of America and Australia :	
Agreement concerning the exchange of postal parcels between the United States of America and the Territory of Papua and the Trust Territory of New Guinea. Signed at Canberra, on 22 May 1958, and at Washington, on 20 June 1958	
Detailed Regulations for the execution of the above-mentioned Agreement. Signed at Canberra, on 22 May 1958, and at Washington, on 20 June 1958	97
No. 4803. United States of America and Turkey :	
Exchange of notes (with annex) constituting an agreement concerning the loan of vessels to the Government of Turkey. Ankara, 14 October 1958 .	145
No. 4804. United States of America and Spain :	
Agreement for financing certain educational exchange programs. Signed at Madrid, on 16 October 1958	153
No. 4805. United States of America and Ghana :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the guaranty of private investments. Accra, 30 September 1958	169
No. 4806. Belgium, France, Greece, Israel, Italy, etc. :	
International Agreement on Olive Oil, 1956, as amended by the Protocol of 3 April 1958	177
No. 4807. United States of America and Haiti :	
Exchange of notes constituting an arrangement relating to a temporary military training unit in Haiti. Port-au-Prince, 16 and 27 October 1958	235
No. 4808. United States of America and Brazil :	
Agreement for a co-operative program of agriculture. Signed at Rio de Janeiro, on 26 June 1953	241
No. 4809. United States of America and Union of Soviet Socialist Republics :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to passport visas. Moscow, 26 March and 11 and 20 August 1958	269

	<i>Pages</i>
N° 4801. États-Unis d'Amérique et Liban :	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'assistance en vue du développement. Beyrouth, 2 et 3 septembre 1958	91
N° 4802. États-Unis d'Amérique et Australie :	
Arrangement relatif à l'échange de colis postaux entre les États-Unis d'Amérique et le Territoire du Papua et le Territoire sous tutelle de la Nouvelle-Guinée. Signé à Canberra, le 22 mai 1958, et à Washington, le 20 juin 1958	
Règlement d'exécution de l'Arrangement susmentionné. Signé à Canberra, le 22 mai 1958, et à Washington, le 20 juin 1958	97
N° 4803. États-Unis d'Amérique et Turquie :	
Échange de notes (avec annexe) constituant un accord relatif au prêt de navires au Gouvernement turc. Ankara, 14 octobre 1958	145
N° 4804. États-Unis d'Amérique et Espagne :	
Accord relatif au financement de certains programmes d'échanges dans le domaine de l'enseignement. Signé à Madrid, le 16 octobre 1958 . . .	153
N° 4805. États-Unis d'Amérique et Ghana :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la garantie des investissements privés. Accra, 30 septembre 1958	169
N° 4806. Belgique, France, Grèce, Israël, Italie, etc. :	
Accord international sur l'huile d'olive, 1956, modifié par le Protocole du 3 avril 1958	177
N° 4807. États-Unis d'Amérique et Haïti :	
Échange de notes constituant un arrangement relatif à l'envoi en Haïti, à titre temporaire, d'une unité militaire d'entraînement. Port-au-Prince, 16 et 27 octobre 1958	235
N° 4808. États-Unis d'Amérique et Brésil :	
Accord relatif à un programme de coopération agricole. Signé à Rio de Janeiro, le 26 juin 1953	241
N° 4809. États-Unis d'Amérique et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Échange de notes constituant un accord relatif aux visas de passeports. Moscou, 26 mars et 11 et 20 août 1958	269